
Protokół Nr 1/2018 
z dnia 14 grudnia 2018 roku 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Dąbrówka

Dnia 14 grudnia 2018 roku w Urzędzie Gminy Dąbrówka odbyło się 1 posiedzenie Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka. Posiedzenie komisji trwało od godz. 1300 do 
godz. 1445
W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu, 

oraz:
- Dorota Wróbel - Zastępca Wójta Gminy,
- Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy.

Tematem posiedzenia komisji było:
1.Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 
z organizacjami pozarządowymi;
3. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2019 r.
4. Sprawy różne.
5. Zakończenie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia komisji

Przewodnicząca komisji dokonała otwarcia posiedzenia stwierdzając kworum. Poddała pod 
głosowanie wniosek kto jest za nagrywaniem komisji Rady Gminy:

„Za”- 2 głosy 
„ Przeciw 2 głosy

Przewodnicząca komisji nie wyraziła zgody na nagrywanie komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Dąbrówka.

Porządek posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie.

W sprawach bieżących:

Zaopiniowana została uchwała:

1) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Dąbrówka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 rok.

Projekt uchwały został przedstawiony przez p. Lidie Sikorską- Księżnik- podinspektor 
ds. promocji gminy i współpracy z organizacjami pozarządowymi.
Komisja jednogłośnie opowiedziała się za podjęciem w/w uchwały.

W dalszej części p. Agnieszka Adam przedstawiła projekt budżetu na 2019 rok w części należącej 
do kompetencji komisji:



1. Dział 801 Oświata i wychowanie,
2. Dział 854 Edukacyjna opieka wychowawcza,
3. Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego,
4. Dział 926 Kultura fizyczna.

Pani Edyta Zaręba poruszyła temat dofinansowania nagród dla dzieci za uczestnictwo w różnych 
konkursach które są również objęte patronatem Wójta.
W dalszej części omówiony został temat rozbudowy szkoły we Wszeborach. Dzieci uczęszczające 
do tej szkoły przebywają tam w utrudnionych warunkach gdyż prace nad szkołą trwają już 
dłuższy czas. Poproszono o zajecie się powyższym tematem.

Po wyczerpaniu się powyższego porządku, zamknięcia posiedzenia komisji dokonała Helena 
Kuśkowska- przewodnicząca komisji dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.

Na tym posiedzenie zakończono.


